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Förslag till dagordning vid IFK Visbys årsmöte den 21 mars 2019

1. Fastställande av röstlängd för mötet.

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet.

3. Val av protokolljusterare och rösträknare.

4. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt.

5. Fastställande av föredragningslista.

6. a) Styrelsens verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret.

b) Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för det senaste räkenskapsåret.

7. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets/räkenskapsåret.

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser.

9. Fastställande av medlemsavgifter.

10. Fastställande av verksamhetsplan samt behandling av budget för det kommande verksamhets/räkenskapsåret.

11. Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner.

12. Val av

a) föreningens ordförande för en tid av 1 år.

b) halva antalet övriga ledamöter i styrelsen för en tid av 2 år.

c) 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av 1 år. I detta val får inte styrelsens ledamöter delta.

d) minst 2 ledamöter i valberedningen för en tid av 1 år, av vilka en skall utses till ordförande.

e) Beslut om val av ombud till SDF-möten (och ev. andra möten där föreningen har rätt att representera med ombud).

13. Övriga frågor.

Beslut i fråga av större ekonomisk betydelse för föreningen eller medlemmarna får inte fattas om

den inte finns med i kallelsen till mötet.



Verksamhetsberättelse Styrelsen 2018
IFK Visby ska vara den självklara mötesplatsen för bred och attraktiv idrottsverksamhet för alla åldrar och alla nivåer. Den 
ska erbjuda gemenskap mellan medlemmarna och verksamheterna som alla känner stolthet och glädje över att få vara en 
del av. I IFK Visby värnar vi om varandras välbefinnande och är stolta över varandras utveckling. Vi gör varandra bättre!

- Vi stärker varandras självbild genom att alltid berömma och bekräfta det som fungerar.
- Vi ser möjligheterna före problemen och fokuserar på glädje, gemenskap och trygghet.
- Vi tror på och eftersträvar samverkan, att alla får vara med.
- Vi visar respekt för varandras olikheter och behov.
Detta är IFK Visbys värdegrund. Vi tycker att vår förening genomsyras av denna värdegrund. Det märks på fotbollspla-
nen, i kamratskapet och hos ledare och föräldrar. Den glädje och det engagemang som finns i vår förening genomsyrar 
verkligen all verksamhet! Ett exempel är de detaljerade verksamhetsberättelser som varje lag har lämnat in och som 
du kan läsa i sin helhet längre fram i årsmöteshandlingarna.  

För oss är det viktigt att alltid ha med oss föreningens värdegrund i vårt styrelsearbete. För många av oss i styrelsen 
blev 2018 ett bra år att minnas där vi jobbade tight tillsammans, från att vi gick in en helt ny klubbstyrelse 2016.

Fotbollen 
Under året fick IFK ”tre” nya fotbollslag. PF-12/13 en ny härlig kull barn, F-05/06 som äntligen fyller glappet vi haft på 
tjejsidan och ett helt nytt damlag som vi är jätteglada för. Det är härligt att se att intresset för att spela fotboll i IFK Visby 
håller i sig när fotbollen tyvärr minskar i stort främst på tjejsidan. Tjejfotbollen på Gotland går bara neråt och det gjorde 
att 2018 fick våra juniortjejer F-03 spela i Smålandsserien för att ha några motståndare att spela mot.

Under året fick vi tillskott av flera nya duktiga ledare och tränare och kan stoltsera med att föreningen har ett helt fan-
tastiskt gäng ledare som tryggar föreningen. I och med traditionen i fotbollsskolan där äldre spelare blir ledare för de 
yngre fyller vi ständigt på med nya ambitiösa ledare och genom SvFF nya tränarutbildning C som alla ledare hade möjlig-
heten att gå 2018, kan vi säga att vi har Gotlands bästa fotbollsledargäng!

Bordtennisen 
Bordtennisen hade ett tufft år, med både avhopp och avbrott på seniorsidan och i seriespelet. Men med nya tag och 
gemensamma krafter kommer IFK ta bordtennisen framåt, förhoppningsvis med ett lag i division 3. Guldracket genom-
fördes som vanligt med bravur med IFK Visby som huvudarrangör.

Juniorerna tog stora steg framåt med en fullsatt grupp med härlig energi och spelglädje. Med två nya tränare kunde vi 
också utöka träningarna för de som vill spela lite mer. Flera av ungdomar tränar nu för att för första gången testa sina 
vingar och spela Pingisiaden på fastlandet i nästa år. Det är ännu kö på att få börja spela bordtennis och hittar vi bara 
fler ledare så kan vi ta in fler nybörjare. Framåt kommer vi göra en satsning på tränarrollen genom utbildning, är du in-
tresserad hör av dig till kommiteén bordtennins@ifkvisby.se

Nytt klubbhus 
I år fick äntligen vår klubbstuga en behövlig uppfräschning. Ny färg utvändigt och nykaklade omklädningsrum som åter 
gör det möjligt att duscha efter match och träning. Uppfräschningsarbetet fortsätter under 2019 med bla byte av tak på 
klubbstugan och ommålning invändigt, både i klubblokal och på kontor. Pippi-kiosken på änget har också fått en upp-
fräschning med ny färg och lite annat fix.

Fotbollsplan 
Under året tillsatte vi en arbetsgrupp för att jobba framåt på hur vi kan få tillgång till mera gräsytor för fotboll. Med 16 
fotbollslag som skall både träna och spela matcher på två planer så behövs det mera utrymme. I början av året fick vi 
arrende-avtalet för IP förlängt av Regionen så att vi kan tryggt spela vidare men arbetet forstätter med att bla undersöka 
möjligheterna till att bredda IP för att skapa ytterligare en fotbollsplan.

Sassamodellen 
Med inspiration från en av våra fotbollsledare tog vi år fram Sassamodellen för att underlätta arbetet för våra lagledare 
och få fler engagerade föräldrar i föreningen.  Sassamodellen innbeär att vi får fler som kan hjälpa till med verksamhe-
ten runt om idrottsutövandet (försäljning, material, cup, ekonomi, aktiviteter).

Arrangemang 
Fotbollsskolan i juni fyllde åter igen IP med över 100 spelglada fotbollsbarn. En härlig vecka med massor med glädje från 



alla deltagare, både våra ungdomsledare och barnen. På höstlovet genomfördes också för första året vår nya cup Coop-
cup. 

Gemensamt arbete 
Tillsammans i föreningen samlatde vi in över 130.000 kr till klubben genom försäljning av idrottsrabatthäften, Ravelli-
produkter och fagningsarbete. Det gör det möjligt för oss att fortsätta att utveckla verksamheten.

Ny profil - 2019 
2018 var året då vårt avtal med Intersport gick ut och efter noggrant arbete valde vi Stadium som ny leverantör av våra 
profilkläder. I och med en helt ny kollektion skrevs nya avtal med sponsorer med planen att jobba fram ett bra samar-
bete som kan gagna alla i föreningen.

Dags för Lira 
I slutet av året blev det klart att Ifk Visby åter igen får köra Lira-projektet i Västerhejde skola, där barnen får möjlighet 
att testa på olika idrotter under fritidstiden. Vi hoppas på start under 2019.

Vi vill tacka alla spelare, föräldrar, ledare och samarbetspartners för ytterligare ett härligt år i IFK Visby, utan erat enga-
gemang hade inte vårt arbete varit lika roligt. Vi i styrelsen står nu fullt rustade för att anta 2019 års spännande utma-
ningar.

Styrelsen för IFK Visby

Ella Wahlgren 
Matz Bengtsson   
Andreas Unger   
Tommy Kihlman   
Ulf Johnson   
Malin Vinblad   
Per Möllerfors   
Pernilla Hallbom



Styrelsens sammansättning för perioden mars 2018 – mars 2019
Andreas Unger Ordförande

Ella Wahlgren Vice ordförande

Per Möllefors Ledamot (kassör) 

Matz Bengtsson Ledamot

Pernilla Hallbom Ledamot

Tommy Kihlman Ledamot

Malin Vinblad Ledamot (sekreterare)

Ulf Johnson Ledamot

Hedersledamöter

Hans Kollberg Hedersledamot

Berth Fohlin Hedersledamot

Revisorer

Kjell-Åke Hellgren Revisor

Ingela Thimgren Revisor

Valberedning

Markus Wahlgren Sammankallande

Magnus Olsson

Styrelsens möten under verksamhetsåret

Styrelsen har genomfört 10 protokollförda styrelsemöten under verksamhetsåret. Utöver detta har

styrelsen träffat vid två verksamhetsplaneringsmöten.

Medlemsavgifter 2019

Föreningens ekonomi är stabil varför styrelsen föreslår ofärdrad nivå på medlemsavgift, d.v.s. 300 kr för enskild med-

lem och 600 kr för familjemedlemskap.

Medlemsutveckling

(Inom parentes, antal medlemmar 7 – 20 år)

Personal

Föreningen har två anställda. Stefan Svensson vaktmästare (50 %) och Berth Fohlin, kanslist (25 %).

465
255 (168)

(297)395

2018
650



Aktivitetsbidrag

Aktivitetsbidrag 2013 2014 2015 2016 2017 2018 
Kommunalt 76 585 93 814 104 884 100 922 100 623 87 190 (prel ht-2018) 
Statligt 115 312 152 672 167 442  160 400 137 480 121 814    
Totalt 191 897 246 486 272 326 261 322 238 103 209 004 (prel 2018)

År Sammankomster Deltagare År Sammankomster Deltagare 
2018 1196 13144 2017 1340 14865 
2016 1397 14977 2015 1457 15681 
2014 1243 14608 2013 1017 11 363 
2012 1012 10 941 2011 776 8 555 
2010 593 7 227 2009 649 7 731 
2008 660 5 422 2007 451 4 334 
 
Övriga bidrag till föreningen 2018 
Resebidrag 41 397 kr (statligt 23 925, kommunalt 17 472)

Idrottslyftet utbildning 39 512 kr
Idrottslyftet fotbollskola 20 600 kr 
 
Statligt investeringsstöd anläggning (Idrottslyftet) 88 000 kr 
Kommunalt investeringsstöd anläggning 50 000 kr
Kommunalt driftsbidrag 90 000 kr, prel.(70%  av driftskostnader 2018)
Bidrag för arbetskraft 147 006 kr
Övriga bidrag 2 750 kr (Resebidrag Gotlands Bordtennisförbund)
 
Föreningens medlemskap i Riksidrottsförbundet
Svenska Fotbollsförbundet
Svenska Bordtennisförbundet
Svenska Innebandyförbundet



Aron Caesar 1,5 år leder uppvärmningen på Gotland Gratistidning Cup i ICA Maxi Arena

Verksamhetsberättelse F-2008/2009
Det är fantastiskt roligt att vi blir fler och fler i laget trots att tjejerna nu är i en ålder där andra fritidsaktiviteter pockar 
på uppmärksamhet. Vi valde att fortsätta spela 5-manna även i år, eftersom de allra flesta tjejerna i laget är födda 
2009. Det blev ett par sammandrag på vår- respektive höstsäsongen men tjejerna ville mer. På eget bevåg kontaktade 
vi därför Dalhem och Väskinde och fick till ett par 7-mannamatcher under hösten, vilket var oerhört uppskattat av 
tjejerna. Nu ser de verkligen fram emot att spela i en 7-manna serie 2019. 

Flera av tjejerna har även tränat sporadiskt med 07:orna, framför allt under hösten och vintern, vilket har varit en rik-
tigt bra lösning för att låta de som vill träna lite mer, göra just det, och samtidigt bygga broar mellan lagen och årskul-
larna. 

Under hösten/vintern deltog vi även i ett par inomhuscuper. Bl.a. vår egen höstlovscup där vi fick möta ett Bro-lag be-
stående av tjejer födda 06-08, i fyra(!) matcher. Detta för att vi, Bro och IFK Visby f-07 var de enda tre anmälda lagen. 
Nyttigt, men tufft, och inte jättekul att få stryk av samma lag fyra gånger på en dag. 

Det är en ynnest att få träna dessa glada och nyfikna tjejer som alltid backas upp av en helt fantastisk föräldragrupp. 
Nu ser vi fram emot ett nytt härligt år med nya utmaningar och massor av roliga träningar och matcher.

Lär dig krypa, lär dig gå. Lär dig älska IFK!

-Andrea Caesar och Magnus Pettersson,  
tränare flickor 08/09

Årets första sammandrag. Maj 2018, Gutavallen, Visby.



Verksamhetsberättelse F-2006/2007
Vi har 14 barn inskrivna i vår verksamhet, 3 stycken födda 2006 och resterande födda 2007. Truppen ser i stort sätt ut 
som året innan. Tjejerna i gruppen behandlar varandra på ett schysst sätt och vi upplever att ingen är utanför. Verksam-
heten har pågått från januari till och med december med ett kortare sommaruppehåll. Vintertid har vi tränat inomhus 
i Västerhejdehallen en gång i veckan medan vi utomhus haft två träffar i veckan, fördelat på 2 träningar eller en match 
och en träning. Vi har även tränat med andra IFK-lag.

Vi har under året deltagit i en turnering inomhus och seriespel (7-manna) utomhus. Inomhus deltog vi i IFK:s egen 
annonsbladet cup. Utomhus spelade vi i serie för 7-mannaspel för flickor födda 07-06. Vi har ett stort deltagande på 
matcher och träningar vi är under matcherna ett flertal avbytare. Spelmässigt har vi utvecklats oss mycket och vi har en 
väldigt god sammanhållning.

I augusti månad deltog vi i Ölandscupen. Vi åkte iväg med båten på torsdagen och var åter på söndagen. Alla tjejer som 
är med i laget deltog och det var en rolig upplevelse för alla, så som barn, ledare och tillresta föräldrar.  

Vi är 3 stycken ledare som planerar och genomför verksamheten till och med Ölandscupen. Efter Öland är det två ledare 
kvar. Vi tycker det är kul att se hur barnen utvecklats. 

Vi har en föräldragrupp som gör ett jättejobb och genomför de uppgifter de åtar sig. Förutom kiosk, kläder och annat 
ansvar så arrangerade de också en ett samkväm med barn och vuxna.  

Våra mål för 2019 är att fortsätta att utvecklas, spelare som ledare. Behålla den spelartrupp vi har då det är lagom 
för ett lag på 7-manna. Träningar och spel skall bygga på att stimulera barnen att fortsätta att spela fotboll samt att få 
många roliga sammankomster och matcher, i synnerhet mot Visby BOIS.

/Ledarna

-----------------------------------------------------------------------------------------------------------

Verksamhetsberättelse F-2005/2006
Vi tränade en gång i veckan under inomhussäsongen och övergick till två träningspass i veckan när vi kom ut på gräset.  

Vi deltog i en inomhusturnering ( GA-Cup ) och i seriespel utomhus för flickor 14, där vi spelade totalt 14 matcher. 

Det har varit en kärna på 6-9 spelare på varje träning och totalt har vi varit 14 tjejer och 2 ledare i gruppen.

Några matcher har vi haft svårt att bemanna med egna tjejer av olika anledningar, men löst uppgiften med hjälp av spe-
lare från årskullen under, över och inlånade spelare från annan förening ( P18 ).

Samarbetet med annan förening och med andra lag inom föreningen har varit strålande. Det viktiga är att så många 
tjejer som möjligt spelar fotboll. Vi har även under hösten ställt upp och fyllt på med tjejer i 03/04-laget när behovet har 
uppstått.

Vårt mål under 2019 är att komma till seriespel, cupspel och behålla tjejerna så att de fortsätter med fotboll, samt väl-
komna nya tjejer som önskar prova på den ädla sporten.

Målet för träningarna är att fortsätta utvecklas som fotbollsspelare, människor och lagkamrater, samtidigt som vi har 
roligt och känner glädje för att komma till träning och match.

/Ledarna 
Joakim Lindgren och Dan Olofsson



Verksamhetsberättelse F-2003/2004
Detta har hänt under 2018: 
Smålands FF Smålandsserie F15 
28/4-14/10 2018, 20 omgångar 
Gotlands FF Div.5 damer,  
24/4-18/10 2018, 12 omgångar 
Cup Gotland 2/8-5/8 2018 
Höstlovs Cup 2/11-4/11 2018 
Mellandags Cup 27/12-29/12 2018 
Gotland FF Futsal serein F14-15 18/11 2018 
-20/1 2019 
Plus träningar en till två ggr i veckan.

Truppen gick in i säsongen med cirka 20 
spelare, 2 spelare slutade och en har varit långtidsskadad. Det började 2 nya spelar under året sedan har vi varit 4 lagle-
dare.

När vi började planera 2018 såg vi att det endast skulle finnas 3 lag på Gotland med tjejer födda 04-03, då insåg vi att 
det inte skulle utveckla laget och våra spelarna. Därmed kontaktade vi Smålands FF och fick klartecken att anmäla laget i 
östra serien F15. Serien bestod av 11 lag Mösterås GOIF, FärjestadenGoIF, Lindals IF,  
Madesjö IF, Möre BK, IFK Kalmar, Team Södermöre, Timmernabbens IF, Högsby, P18 och IFK Visby.

I början planerade vi att spela alla våra hemmamatcher i Oskarshamn men efter att ha skickat ut en inbjudan till alla lag 
i serien (och med lite övertalning) om att spela på Gotland så lyckades vi få över 7 lag som ville ha en helg på Gotland. 
Resultatet blev att vi endast spelade två matcher i Oskarshamn men vi fick 9 bortamatcher där vi vissa helger kunde 
spela lördag och söndag med övernattning. Totalt blev det endast 8 resor för oss under året.

För att kunna göra detta så ville vi säkra upp att vi hade spelare under hela 2018, så vi skapade ett kombilag med Dal-
hem och Klintehamn IK. Under året har det varit spelare från båda föreningarna med på matcher och träningar. Sedan 
har IFK Visby F-05 fått pröva på att spela också och det har varit uppskattat från alla inblandade.

Tjejerna tyckte att 2018 var en jätterolig resa, de utvecklades som spelare och i grupp. Vi har fått spela/utmanas mot 
jämnåriga spelare och det har varit en stor betydelse för våra tjejer att fortsätta med fotbollen. Vi spelade 2 oavgjorda 
matcher och 2 vinster.

Varannan tisdag spelade vi Div.5 dam på Gotland mot Stenkyrka, P18 och Klintehamn, som var lite hårdare matcher där 
man får vara högst 17 år och med två överåriga spelare.

Fyra cuper under året har vi spelat, i Mellandags-cupen gick vi ut som nummer 1 Hurra hurra hurra….

Futsal-serie F14/15 2018-2019 Dalhem IF, Hangvar, Klintehamn IK, P18-03 och P18-05/06, här körde vi på och efter se-
kunders avgörande i de sista matcherna så blev vi 3:a i serien.

Under hela året har vi haft en underbar uppbackning av vår föräldragrupp. Det är en fröjd för oss ledare att få umgås 
med dessa härliga tjejer. Vi som har förmånen att leda denna trupp är Kicki Rassing, Johan Sandström, Stefan Mattson 
och Mikael Wiflings.

/Ledarna



Verksamhetsberättelse Damer seniorer
VILKA ÄR VI? 
Damlaget består av många tjejer som älskar fotboll men som har andra prioriteringar i livet än att satsa på fotbollen t.ex. 
familj, jobb och så vidare. Vi är ett levande exempel på att fotboll är så mycket mer än att ha den bästa tekniken eller 
den bästa konditionen. ”Vi kör på rutin” är något som kan eka i vårat omklädningsrum innan match. Vi är ett härligt gäng 
tjejer som är 30-40 personer på papperet men förhoppningsvis är 11 personer till match, där vi aldrig ställer upp med 
samma startelva och åldern mellan yngsta och äldsta spelaren oftast är över 20 år.

SÄSONGEN 2018 
Början på året skulle visa sig bli väldigt tufft för oss damer och efter att Isak Malm valde att gå en annan väg i föreningen 
så stod vi utan en person som kunde driva laget framåt och hålla i alla trådar som krävs även i ett damlag. Två dagar innan 
seriepremiär så står det helt klart att vi får ihop ett lag till serien och innan första matchen blir det namnpresentation i 
omklädningsrummet. Det visar sig att vi möter ett p18 som kan spela långt över div 4 men vi gör det vi kan bäst, står upp 
för varandra. Just i denna matchen förlorade vi resultatmässigt men vann på så många andra sätt. Isak kommer tillbaka 
och ”stödcoachar” i dem flesta matcherna under säsongen. Vi står upp bra även i år och det svider lite extra att förlora 
mot ett lag som har 0 träningar i kroppen och det älskar vi! Vi placerar oss på en tredjeplats med 5 poäng upp till det vin-
nande laget. 

//Isak Malm har coachat under matcher och allt runt omkring  har Therese Ekström dragit i.

IFK Visby dam - vinnare i GA-cup 2019



Verksamhetsberättelse PF-2010 
Spelartruppen har under året varit omkring 15 per-
soner där några har tillkommit och några har slutat. 
Tyvärr så har de få flickor som var med i laget valt att 
sluta under 2018. Laget har tränat en gång i veckan, 
lördagar, under både inomhus- och utomhussäsongen. 
Utöver det har laget deltagit i sex sammandrag varav 
tre under våren och tre under hösten samt i en inom-
huscup. Sista träningen på utomhussäsongen spelades 
det match mellan barnen och föräldrarna och sedan åt 
laget mat tillsammans på Vibble pizzeria. 

Laget har haft tre tränare som hjälpts åt men under 
hösten 2018 har tränarstaben utökats med ytterligare 
två personer. Samtliga har gått tränarutbildning C som 
föreningen erbjöd under hösten. Vi ser fram emot 2019 
och fortsatt fotbollsglädje tillsammans! 

/Ledarna 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Verksamhetsberättelse P-2009
Vi har under hela säsongen tränat två gånger i veckan under utomhussäsongen och en gång i veckan under inomhussäsong-
en. Vi är cirka 18 barn inskrivna i laget.

Vi har under året deltagit i en turnering inomhus samt sju sammandrag (5-manna spel) utomhus. Inomhus deltog vi i IFK:s 
egen annonsbladet cup och utomhus deltog vi i de sammandrag genom GFF. Utöver dessa arrangerade vi även ett eget sam-
mandrag mot Visby BOIS. 

Vi är 4 stycken ledare som planerar och genomför verksamheten och vi tycker det är kul att se hur barnen utvecklats. Vi är 
även öppna för att ta in ytterligare en ledare då det kan vara svårt att tillgodose allas behov men vi gör så gott vi kan och för 
att utveckla verksamheten.

Våra mål för 2019 är att fortsätta att utvecklas som spelare och ledare. Träningar och spel skall bygga på att stimulera barnen 
att fortsätta att spela fotboll samt att få många roliga sammankomster och matcher.

/Ledarna



Verksamhetsberättelse P-2008
Vi har haft verksamhet under året 2018 från januari till december och har genomfört cirka 70 träningar och spelat 
cirka 30 matcher. 

Strategi 
2018 har varit det fjärde året som vårt lag spelat och tränat. Vi har fokuserat på att fortsätta att vara ett lag med en 
fungerande laganda som är begriplig och tar hänsyn till olikheter. 

Årets stora nyhet och förändring har varit att vi under 2018 börjat med 7-manna spel och därmed längre matcher, mer 
fokus på taktik och olika lagdelar. Spelarna har under året provat på att spela på olika positioner för att stimulera en 
bred individuell utveckling och laganda. Vi har konsekvent försökt arbeta in en gemensam laganda där följande innehåll 
kanske sticker ut: vikten av ett gott passningsspel, vikten av att ha roligt och träna/spela lekfullt, vikten av att vara öd-
mjuk och vänlig mot varandra och motståndare och vikten av att tro på sin egen förmåga. Under 2019 kommer vi även 
fokusera på modet att fatta egna beslut, våga utmana sig själv och andra och taktik. I dialog med spelare och deras an-
höriga har vi börjat med individuella mål. Kommunikationen har skett via laget.se och i viss mån via en sms-grupp.

Träningar 
Vi har under utomhussäsongen tränat två dagar i veckan (1 timme + 1,5 timmar) på Änget och under inomhussä-
songen en dag i veckan (1,5 timmar) i Västerhejdeskolans gymnastiksal. Något längre tid för både träning inomhus och 
utomhus kommer behövas nästa säsong.

De flesta träningarna har varit uppdelade i fem olika faser. En inledande uppvärmning med fokus på lek och genom-
gång av dagens träning. Därefter bollkontrollövning, passningsövning och skottövning – ibland i kombination. Speciellt 
har vi fokuserat på passning och tillslag – vi ser stora individuella framsteg där. Vissa träningar har vi varierat och is-
tället fokuserat på hastighetsövning, konditionsövning eller samarbetsövning. Oftast har varje träning avslutats med 
match och stretchning. En del träningar har vi mellan övningarna fokuserat på taktik, regler och inte minst laganda. 
Vi har etablerat ett tiotal mer eller mindre återkommande övningar. Målet för 2018 var att påbörja mer individuella 
övningar och att integrera de nya övningar som vi haft förmånen att lära oss i samband med utbildning från Gotlands 
Fotbollförbund. Detta har vi också infört, främst i samband med utomhusspel.

Matcher 
Laget har under året spelat 16 seriematcher mot gotländska lag i samma ålder, varav 8 har varit hemmamatcher på 
Änget. Tyvärr har en del av de mindre orternas lag haft svårt att få ihop tillräckligt antal spelare till sina matcher. En 
tråkigt trend vi sett sedan två år och som nu är en realitet. Vi ser fram emot att diskutera och försöka lösa detta med 
övriga lag inför utomhussäsongen 2019. 

Vi har fått fin hjälp med domarinsatser, kiosktjänstgöring och annat under hemmamatcher av föräldrar. Generellt sett 
har matcherna resultatmässigt gått bra eller mycket bra. Flertalet matcher har varit välspelade och spelarna har va-
rit duktiga på att stötta varandra och hjälpa laget. Positionsspel och spel utan boll har utvecklats mycket under året, 
särskilt förmågan att kunna hantera ett mer fysiskt spel har ökat tydligt i laget. Vi har även under 2018 börjat med trä-
ningsmatcher i mindre skala - något vi förmodligen kommer ägna mer tid åt 2019.

Cuper och fotbollskola 
Vårat lag har spelat i två cuper för futsal under året: mellandagscupen och GA-cupen.

Flera av spelarna i vårt lag deltog i landslagets fotbollsskola i juni på IP, vilket gläder oss då spelarna utöver fotbolls-
kunskaper då fick möjlighet att spela med (och umgås med) äldre och yngre klubbkamrater i olika åldrar under en hel 
vecka.

Avslutning 
Sista träningen för både inomhus- och utomhussäsongen utmanade spelarna föräldrarna i hårda matcher, en tradition 
för laget. Vid utomhussäsongsavslutningen var hela laget med föräldrar och syskon hos Tanja med familj och grillade 
och spelade fotboll. Då introducerade vi även Sassa-modellen. Året avslutades en rolig och lagstärkande aktivitet: 
bowling och pizza. 

Spelartrupp 
Laget har sakta förändrats över året – några slutar och några har börjat. Några spelare tar även en paus under inom-
hussäsongen för andra sporter. Närvaron under träningar har varierat under året. I regel har cirka 15 spelare tränat, 



något fler generellt under utomhussäsongen än inne. Vid årets slut har vi i laget 22 registrerade spelare. De spelare 
som varit med från första början har varit föredömligt inbjudande till nya spelare som tillkommit under året.

Laget har haft stöttande lagföräldrar och vi har haft två möten med spelarnas föräldrar. En av spelarnas föräldrar har på 
ett uppskattat sätt fotograferat och filmat matcher, som publicerats på laget.se. Spelarnas vårdnadshavare har skriftligt 
medgivit tillstånd för fotografering, spridning och lagring via ett formulär vi tagit fram.

Material 
Laget har förfogat över en rymlig väska, västar, taktiktavla, konor, visselpipor, medicinväska och matchställ. Utöver 
detta lagmaterial har vi använt den utrustning som klubben förvarar på Änget (vid matcher och träningar sommartid) 
och i Västerhejdeskolans gymnastiksal (vid matcher och träningar vintertid).

Framgångar 
Tydliga framgångar under 2018 är främst att vi är relativt många spelare på träningar och har en väl fungerande la-
ganda. Vissa matchvinster sticker även ut, liksom en väl fungerande målvaktsituation och att många spelare börjar lära 
sig positionsspel och taktik.

Utmaningar 
En stor utmaning är att matchmotståndet kunde vara mer varierat. Vi har även relativt stora skillnader i utveckling i 
laget och en för 7-mannaspel något bred trupp.

Ölandscupen 
Under 2019 kommer vårat lag medverka under Ölandscupen, vilket troligen blir årets stora höjdpunkt. Vi har tagit god 
hjälp av Sassa-modellen för planering. Vi upplever modellen som ett bra verktyg för planering och föräldraengage-
mang.

/Ledarna 
Tanja Males-Ringvall och Mathias Strömer

Tack! Vi avslutar 2018 med ett stort tack till alla som har varit med! Hjälptränare, föräldrar och 
andra anhöriga, stor- och småsyskon och allra främst alla fantastiska spelare.



Verksamhetsberättelse P-2007
2018 har varit ett år där killarna har tagit flera steg framåt, både som spelare, kamrater och lag. Vi har under året tap-
pat ett par spelare men fått flera nya tillskott vilket innebär att truppen vid utgången av året har ökat något och består 
av 25 spelare. Vi är sex ledare som tillsammans med övriga föräldrar håller igång killarna.

Ambitionen för IFK Visby P07 är att: 
- Ha kul 
- Fotbollsutbildning 
- Utbildning lagarbete och ledarskap 
- Spela fotboll så länge som möjligt

Vi har tillsammans med killarna enats om att andra skall uppfatta IFK Visby P07 så här: 
- Goda kamrater, beter oss bra gentemot varandra, motståndare, domare och publik 
- Tuffa, jobbar hårt, spelar tufft men schysst - ger sig aldrig 
- Duktiga, spelar bra fotboll

Huvudfokus har under 2018 varit goda kamrater där vi jobbat mycket med lagsammanhållning och uppförande. Vi 
ledare är otroligt stolta över killarna och hur dom har tagit till sig av detta. Killarna tar väl hand om ny spelare, pushar 
och stöttar varandra på träning och match samt är schyssta både på och utanför plan.

Ett gott exempel hur killarna värdesätter laget och sammanhållningen är när vi utvärderar året. Det näst vanligaste 
svaret på frågan “Vad är roligast med matcher” är att “jobba tillsammans/laget” (roligast var tydligen att göra mål).

Öland - årets höjdpunkt 
Turnering på Öland var en upplevelse som gav blodad tand. Motståndet var tufft och killarna fick ta flera steg framåt, men 
när spelarna väl hemma på ön summerar resan är de överens om att det var årets höjdpunkt.

Utöver roliga matcher så fick killarna gå på allsvensk fotboll, sova tillsammans på hotell, bada samt ta ansvar för sov-
ning, kost och match-packning samtidigt som man fick hjälpa rumskompisarna med detsamma.

 

Vill killarna åka på flera sommarturneringar?

Aktiviteter till lagkassan 
För att kunna göra fler resor så har vi under 2018 lyckats anordna flera aktiviteter där spelare, tillsammans med föräld-
rar, har gjort diverse jobb vilket ger tillskott i lagkassan. Killarna har, delat ut reklamblad, satt upp reklam på brickbord 
på Gotlandsbåten, mm. Vi har under 2018 haft 5-10 olika aktiviteter där vi i snitt är mellan 15-20 spelare plus 5-10 
föräldrar och några syskon som tillsammans jobbat för att kunna göra flera resor framöver.

/Ledarna 
Janne Sandberg, Marcus Åslund, Joakim Sundgren, Daniel Bentsson, Johnny Ruthström, Johan Larsson 



Verksamhetsberättelse P-2005
Under Januari-Mars har vi tränat i snitt 2 ggr i veckan, för att sedan i april  gå över till 3 ggr i veckan. När matchspelet 
började i april var vi 16 st i truppen, det är vi i även i Januari 2019. Inne har vi bedrivit vår verksamhet i Västerhejdehal-
len. Ute har vi bedrivit vår versamhet på Rävhagen konstgräs, Västerhejde IP och  Rävhagen naturgräs. 

Mikael Marquart har hållit i träningarna och till sin hjälp har han Kenneth Österberg. Johan och Jocke har också delvis 
varit med men dessa herrar har inför säsongen 2019  valt att tacka för sig.

Vi har deltagit i inomhuscuperna:  
GA:Cup med 2 st lag, där ett av lagen tog en 3:e plats. 
Coop Cup  med 2 st lag. 
Mellandagscupen med ett lag, 3:a . 
Vi hade också under april ett helg läger på hemmaplan.

I juni åkte vi på Cup till Västerås, för att deltaga i den 40 års jubilerande cupen Aros Cupen. Det blev 7 st matcher för 
vårat gäng med en hedrande 5:e plats bland 46 lag. Värt att notera var... inte ett spelmål insläppt under 7 st matcher.

Vi har deltagit i GFF:s 9-mannaserie i fotboll med 1 st lag. Spel utan resultat. Under vissa matcher har vi lånat in killar 
ifrån 06:orna. Tack för detta.

Planer inför säsongen 2019 är: 
Delta i GA Cup, 2-lag 
Coop Cup 2 lag 
Mellandagscupen 1 st lag 
GFFs 9-mannaserie med 1 st lag. 
Resa till Oskarshamn för matchspel under april. 
Aros-cupen i juni v. 26 
Träna 2-3 gånger i veckan plus match.. 
(Fotboll 3-4 gånger i veckan )

Nytt för i år är att en förälder kommer att vara med på varje träning (vara en hjälpreda helt enkelt, rullande schema)
Laget kommer att/ska försöka jobba in pengar till laget och klubben genom försäljning och ev. något jobb 

Vi som håller i Fotbollsbiten är: 
Mikael Marquart Huvudtränare 
Kenneth Österberg Hjälptränare

Sedan ett stort tack till Sandra Werkander som är föräldrargruppsansvarig.

 /Ledarna 
gm Kenneth Österberg



Verksamhetsberättelse P-2004
IFK Visby P14 (P04) 
Seriespel P14 11-manna 
Flygfyren cup i Norrtälje  
Egen minicup med bl.a. inbjudna Boo IF  
GA-cup  
Coop Cup 

Vi fortsätter vårt arbete med att stärka och utveckla individen, som person och som fotbollsspelare. Vi är idag tre ledare 
och i truppen har vi 18 st 04:or. De flesta bor i Västerhejde socken men truppen får en extra krydda av ett antal 04:or 
från Visbyområdet och övriga ön.  

Alla uppträder med respekt för varandra och alla känner sig delaktiga i laget så det är med lätthet och glädje man deltar 
på träningspass/matcher/aktiviteter. En stor utmaning under 2018, och som övriga år, har varit att få plan- och halltider 
för att tillgodose spelarnas vilja att träna oftare. 

Vår viktigaste roll är att leda och motivera samt se/utveckla varje individ utifrån sina egna förutsättningar. Via www.la-
get.se har information, matchrapport och bilder/filmer kunnat spridas till alla barn/föräldrar, detta har varit uppskattat. 
Vi ser inte till siffror utan till individen. Sett till säsongen 2018, vår första säsong på 11-manna, så har grabbarna insett 
vilka ytor det finns. Nu ska vi bara lära oss att nyttja dessa, bland annat genom att träna mer på spelförståelse och effek-
tiva rörelsemönster.  Det är kul att följa och se hur alla utvecklas. 

Grundstaben:  
Björn Grönlund (tränare), Monica Järlsäter (tränare), Kim Gutelind (ass tränare) 
Henrik Larsson Thunholm (lagledare) Fredrik Gustafsson (LOK), Johannes Persson (laget.se)

Några av våra Mål 2019:  
Göra en bra säsong på 11-manna (hur serien kommer se ut är i dagsläget inte fastställt)  
Coop Cup ,GA-cup, hålla egen minicup  
Få så många som möjligt i ålderskullen 2004 att spela kvar, ha kul och utvecklas. 
Åka på breddcup i augusti   

Stort TACK till alla engagerade föräldrar och ledare i IFK Visby

/Ledarna



Verksamhetsberättelse herrjuniorer 2001-2003
2018 har varit ett otroligt intensivt och in-
tressant fotbollsår (som förra året) för våra 
Herrjuniorer i IFK. Truppen har bestått av 
drygt 20 spelare och 3 ledare under året. I 
stort sett har vi haft 2-3 träningar i veckan 
med uppehåll för lite lov och ett sommar-
uppehåll under juli månad. Sen under hös-
ten låg vi kvar på samma träningsdos. 

Det stora som hände under 2018 var att 
vi vann serien!!! Stort grattis till alla grab-
barna i laget- en stor prestation! Både FC 
Gutes 03 lag samt U16 var med i serien 
så tyngden på underlag i serien fanns - 
men IFK Visby gick ut som vinnare. Detta 
framförallt beroende på en grym laginsats 
samt en kämpaglöd utöver det vanliga!

Vi gjorde också bra ifrån oss i futsal-serien (division 3, senior). Här stod grabbarna mycket bra upp fysiskt mot äldre 
och erfarnare spelare. Vi såg även en otroligt stor utveckling på lag och individ-nivå. Det vi ska förbättra är dock det 
mentala (lägga frustrationen som ibland uppstår åt sidan och istället lägga kraft på att spela boll samt pusha varandra).

Det som fortsätter prägla detta lag är lagsammanhållningen och att alla får vara med på sina villkor, även fast konkur-
rensen nu börjar hårdna. 2019 är dessa grabbar 16-18 år, så nu är det senior-nivå som komma skall och konkurrensen 
blir hårdare, på alla plan. Men är det något lag som kommer att hantera det på ett bra sätt så är det IFK Visbys herrju-
niorer eller herr utvecklingslaget som det 2019 kommer att heta.

Matcherna som spelats under 2018 har varit jämna vilket är roligt för då utvecklas alla spelare oavsett nivå samt laget i 
sin helhet. Under 2018 har också vissa grabbar gjort premiär i A-laget samt i B-laget. B-laget kommer dock ej att finnas 
kvar tills 2019 utan herrjuniorerna/utvecklingslaget kommer ersätta B-laget i Division 5.

Under 2018 har grabbarna i laget fått lite extra självförtroende, vilket behövs när de under 2019 kommer gå in i serie-
spel i Division 5 (senior). Det kommer även på bredare front ges möjligheter till spelare som vill och har rätt nivå, att få 
spela i A-laget. Det kommer även finnas möjlighet till spel för grabbarna i division 6.

Målet för 2019 är att göra ett bra resultat lagmässigt så att vi hänger kvar på en stabil nivå placeringsmässigt i division 
5 tills året därpå.  Integrationen mellan herrjuniorerna/utvecklingslaget kommer under 2019 att bli ännu tätare. Våra 
grabbar kommer att få möjlighet en dag i veckan att träna med A-laget. Som tidigare nämnt kommer fler att få möjlig-
heter till att spela matcher med A-laget, gemensamma träningar samt team-bildning mellan herrjuniorerna/utveck-
lingslaget och A-laget kommer att införas på bredare front etc…

2019 kommer att bli ett av de mest spännande åren på seniorsidan (A-lag & Utvecklingslag) på mycket länge. Mycket 
finns att se fram emot. Vi ledare ser fram emot att ni föräldrar kommer och stöttar era barn samt laget på bred front 
under 2019, ett stöd de kommer att behöva nu när det är seniorspel fullt ut som gäller!

Grym lagsammanhållning   Engagerad spelare på bänken  Vilka grabbar!  Seriesegrare!  Spelar man inte- så tittar man! 

Fortsätt följa oss på vårt Instagram-konto ifkvisbyp_utvecklingslag. Avslutningsvis till föräldrar, släkt och vänner som 
har hjälp oss under året i IFK Visby:s herrjuniorer. Tack för er hjälp och support till laget och fortsätt att stötta laget och 
spelarna under 2019.

//Tomas Norberg, Isak Malm & Kim Gutelind



Verksamhetsberättelse herrar senior
Året började med GA-cup där vi hade ett lag i Herrar A och ett Herrar B. Tråkigt nog nådde vi ingen framgång i någon av 
klasserna.

I februari tog Nicklas Lindström över som tränare efter att Mikael Marquart som valt att lägga av som tränare för att 
istället satsa på att spela i laget.

Vi var inte med i DM:et, någon vidare försäsong förutom träningar fick vi inte, vi hann bara med 1 träningsmatch och en 
heldag tillsammans ute i Slite där vi avsluta med en internmatch.

Vi har gjort massa saker tillsammans med laget, som brännboll, korvgrillning, fotbollsgolf, middagar och sen hade vi till 
en början inför varje match en samling hemma hos någon då de bjöds på fika.

Vi kom 3:a i division 4 och efter all rotation vi haft i truppen är de en bra placering. Vi har haft många duktiga juniorer 
som ställt upp och gjort att de gick som de gick 2018.

Vårt B-lag i division 5 klarade sig kvar och även där vart de lite för mycket rotation som gjorde att vi inte fick nån konti-
nuitet i de laget. Men ska vara glada för den placering vi fick.

2018 var början på ett nytt herrlag och 2019 kommer vi visa att de vi jobbat för kommer att ge resultat.

Nu längtar vi efter att DM och Division 4 ska dra igång!

/Nicklas Lindström

Löpträning i februari

Internmatch i Slite

Match mot Visby AIK 
på Gutavallen B-laget i Fårösund



Verksamhetsberättelse BT-Juniorer
Gruppen har blivit större efter sommaren och nu är vi fulltaliga med 14 ungdomar. Tyvärr har vi nu inga flickor med i 
gruppen. Vi ser att det inte går att ha en större grupp än så här, då det blir ganska stimmigt och okoncentrerat. 

Under året har jag varit borta från några träningar pga arbetet, men vi har samtidigt fått in en bra förstärkning på trä-
narsidan av Marcus Jarfjord. Detta har stärkt upp träningen väldigt mycket med Marcus kunskap och våra möjligheter till 
sammarbete. Vi har tyvärr tappat mycket teknink träning då Gunnar Beck har varit upptagen på annat håll och inte har 
haft möjlighet att delta lika mycket som tidigare. 

De tillfällen då vi är fulltaliga på träningen (14 st) så går det inte att sköta träningen på en ledare. Då detta inträffar så 
blir det mer att ungdomarna får spela matcher mot varandra och tränaren får ha så mycket överblick som det går och 
kan inte koncentera sig på enstaka coatching. Vi har även utökat med ett träningstillfälle till i veckan.

Vi startade med onsdagsträning med Werner Glenk som tränare, där de lite mer vana och motiverade ungdomarna fick 
delta. Blev inte riktig den uppslutning vi önskade. Dessvärre fick vi inte så mycket hjälp av Werner heller då han har ope-
rerade båda höftlederna under höst/vår.  

Samtidigt fick vi in ett nytt gäng, något äldre, ungdomar som tidigare inte varit med i klubben. Dessa grabbar hade ti-
digare tränat på egen hand på Tjelvarskolan, men ville få mer organiserad träning och kom då till oss. De hade sedan 
tidigare hjälp med träningen av Marcus Rosén, IFK Visby, och Marcus tog då hand om dem även hos oss. De tränar på 
onsdagar samtidigt som Werners grupp tränar. Marcus har nu tagit mer av onsdagsträningarna då Werner inte kunnat 
delta.

Totalt i ungdoms-bordtennisen är vi nu cirka 18-19 tränande killar. Jag och Marcus J har börjat planera för att ha lite 
teoretiska träningar där vi går igenom lite mer om spelarnas utrustning, med fokus på sina racketar. De börjar bli så pass 
duktiga att materialet får betydelse och de kan behöva få prova olika typer av gummin och stommar för offensivt/de-
fensivt spel och få se skillnaden på olika snabba konfigurationer. Vi hoppas kunna köpa in material för att visa hur de ska 
kunna limma sina egna rack och hur de ska vårdas.

Det jag skrev i förra årets verkamhetsberättelse har blivit väl mottaget och jag tycker det även stämmer väl inmed de 
erfarenheter vi nu vunnit. Att utöka gruppen till 14 deltagare fungerar så länge det finns två tränare. ”Mina krav var att 
det får vara max 12 barn i en grupp och att de ska gå i åk2”.

Bakgrunden till detta var att det inte går att leda en större grupp barn på en ledare om man ska kunna ge spelarna den 
tid och uppmärksamhet de behöver. När barnen har börjat åk2 har de flesta provat på lite pingis i något sammanhang 
och de är oftast tillräckligt stora för att kunna spela på normalstora pingisbord. Jag som tränare hinner inte lägga den tid 
på ett mindre barn som behöver mycket mer hjälp om den aldrig har spelat tidigare. Ska vi ta in yngre barn måste det 
ske i en separat grupp med en ledare som är mer pedagogisk. Utvecklingskurvan är väldigt brant hos de yngre och efter 
ett år är de kanske mogna att börja spela med de äldre barnen som är i spannet åk2- åk6. Jag tror inte behovet finns i 
nuläget utan kan med fog säga att barnen ska gå i åk2 för att få börja spela bordetennis i klubben.

Det är ännu ganska trögt att nå ut med information till föräldrar när det gäller deltagande i serier och cuper, mm. Vi 
har försökt få alla att använda laget.se och har även skapat facebook-grupper för att få kontakt. Detta hjälper dock inte 
fullt ut. Ofta blir man tvungen att skriva på laget.se, lägga ut på FB och även skicka sms till samtliga innan det blir re-
spons från hela gänget. LOK-rapporteringen fungerar däremot bra att göra via laget.se.

Vi har två lag som deltar i seriespelet i ungdomsserien och två lag som deltar i nybörjarserien. Lite tråkigt är dock att 
det varit lite tunnt med deltagandet i de större turneringarna, Gutepoolen, DM mm. Vet inte riktigt vad det beror på. 
Gällande seriespelet har det förändrats sedan tidigare år och det känns som att föräldrarna inte vill binda upp då det är 
lagspel där lagkamraterna är beroende av allas deltagande.

Vi hade 3 killar som var i Stockholm och deltog i Pingisiaden på riksnivå. Det var en nyttig lärdom för dem att få se hur 
det är i andra klubbar och känna på den nationella nivån på bordtennis-spel. Det är ju väldigt många klubbar som är 
mycket elit-inriktade där barnen tränar 5 dagar i veckan, 2 timmar om dagen och dessutom har fysträning däremellan, 
och visar upp sig med tränare som vunnit både VM och OS medaljer!

I stort har vi en väldigt positiv anda i gruppen och de som vill tar större utmaningar än andra som är med bara för att det 
är kul att spela pingis.

/Tommy Vinblad



Verksamhetsberättelse BT-Senior
Bordtennissektionen 
Bordtenniskommittén har bestått av Lars Oxenwaldt, Berth Fohlin, Stefan Johansson, Torbjörn Ihse och Jan Kristofer-
son (sammankallande).  Sex protokollförda möten har hållits under året. Gunnar Bäck har varit adjungerad till några 
möten.

Seriespel A-laget, div 2 ÖSN 
Truppen i A-laget har under våren bestått av Niklas Ahlgren, Hugo Ihse, Lars Oxenwaldt, Björn Axelsson och Max Hed-
bom. 

IFKs placering blev 4:e med 15 poäng. 
Fast att vi under hösten 2017 fick lämna walkover i två matcher så hade IFK möjlighet att vinna serien när två om-
gångar återstod. Men tyvärr så fick vi endast oavgjort i näst sista matchen mot BTK Back och då stod det klart att vi 
inte längre hade chans att vinna serien. Tyvärr så spelade inte Björn Axelsson det sista 4 spelomgångarna av serien, 
med honom i laget så hade våra chanser ökat avsevärt. Men en 4:de plats var en helt okej placering med tanke på 
spelarbristen som vi lidit av under hela säsongen.

Seriespel B-laget, div 3 ÖSNV  
Truppen i B-laget har under våren bestått av Håkan Ahlgren, Dennis Johansson, Lars Oxenwaldt, Marcus Jarfjord, 
Hugo Ihse, Johan Mattsson och Stefan Johansson.

IFKs placering blev 7:e med 7 poäng. 
Även B-laget hade en tung säsong med skador och sjukdom. Så tyvärr så kunde vi inte reparera den poängfattiga 
hösten vi hade 2017 under våren 2018. Vi kämpade dock in i det sista och hade häng på lagen strax före oss men 
det ville sig inte. Inför sista seriesammandraget på våren så fick vi även kalla in två extra spelare i form av Stefan 
Johansson och Johan Mattsson. Tyvärr så räckte det inte till och vi kom på näst sista plats i serien.

Inget lag i nationell serie säsongen 2018/19  
Till säsongen 2018/19 blev tyvärr IFK tvungna att dra ur serielagen ur nationell serie, både div 2 och 3 laget. Ett flertal 
spelare valde att lägga racket på hyllan och några spelare flyttade till andra föreningar. Vi försökte in i det sista att ha 
ett lag i div 3, men när truppen endast bestod av 4 spelare så insåg vi att vi inte kunde genomföra säsongen med så få 
spelare så vi fick även dra ur div 3 laget. Jättetråkigt för både IFK och bordtennisen på Gotland. 

Niklas Ahlgren och Hugo Ihse har lagt racket på hyllan tills vidare. Eftersom det inte blev något div 3-spel bestämde 
sig Lars Oxenwaldt och Marcus Jarfjord att skriva på för Norrtälje säsongen 2018/2019.

Seriespel div 4 Gotland 
Under säsongen 2017/2018 hade vi tre lag i Div 4 Gotland. 

I C-laget spelade Stefan Johansson, Rickard Sjöström, Torbjörn Ihse och Jan Kristoferson som belade en tredjeplats 
med 19 poäng. IF Hansa-Hoburg segrade med 25 poäng. 

I D-laget spelade Dan Klingvall, Mattias Ahlgren och Johan Petterson, kom på femte plats med 15 poäng.

I E-laget spelade Tobias Mattsson, Erik Frändfors, Tomas Wester och Bengt-Åke Rundqvist, vilka hamnade på sista 
plats i tabellen med tre poäng.

Till höstens seriespel har klubben anmält endast ett lag, eftersom Dan Klingvall, Mattias Ahlgren och Johan Pettersson 
valde att starta upp Östergarn IK på nytt. Även Erik Frändfors, Tomas Wester och Bengt-Åke Rundqvist lämnade klub-Även Erik Frändfors, Tomas Wester och Bengt-Åke Rundqvist lämnade klub-Frändfors, Tomas Wester och Bengt-Åke Rundqvist lämnade klub-
ben och valde att spela för Fårösund kommande säsong.

I IFKs lag till hösten spelade Stefan Johansson, Rickard Sjöström, Tobias Mattson och Annika Ahlgren. Torbjörn Ihse 
har gjort ett inhopp i en seriematch. Nytt för hösten var att det blev en enkelserie med åtta lag. De fyra bästa lagen 



gick till slutspel i Div 4, A-gruppen. IFK belade en tredjeplats i grundserien med 11 poäng. Segrade gjorde Visby IF Gute 
med 14 poäng.

Guldracket 
Den populära tävlingen Guldracket arrangerades även år 2018 av föreningen med Berth Fohlin och Gunnar Bäck i tävlings-
ledningen. Tack vare bra marknadsföring av medarrangören Gotlands Gratistidning kom 54 lag till spel. Tävlingsledningen 
tillsammans med flera IFK-spelare och funktionärer har genomfört tävlingen på ett mycket utmärkt och förtjänstfullt sett. 
Tävlingen gav ett bra netto-överskott till klubben.

Resultat från DM 
H40: 1:a Stefan Johansson 
H50: 2:a Stefan Johansson, 3:e Jan Kristoferson 
DS:  1:a Annika Ahlgren 
DD: 1:a Annika Ahlgren/Amanda Sandström (Visby IF Gute) 
P13: 3:e Sakarias Jansson 
Pingisiaden: 3:e Sakarias Jansson 
Pingisiaden B: 1:a Albin Holmström 

Lag-DM 2017 avgjordes den 6/1 2018 
Herrseniorer: 1:a IFK Visby (Rickard Sjöström, Hugo Ihse, Torbjörn Ihse) 
Herrar 50: 1:a IFK Visby (Jan Kristoferson, Stefan Johansson, Torbjörn Ihse) 
Herrar 40: 2:a IFK Visby (Jan Kristoferson, Stefan Johansson, Torbjörn Ihse)

Resultat från KM 
HS   1) Hugo Ihse 2) Markus Jarfjord 7, 12, -11, -4, 5 
H40 1) Marcus Jarfjord 2) Tobias Mattsson 
P12  1) Sakaris Jansson 2) Elis Hellgren 6, 5, 4 
HD  1) Marcus Jarfjord/Tobias Mattsson 2) Lars Oxenwaldt/Dan Klingvall 8, 9, -8, 6

Träningsturnering Månadsduellen 
Jan Kristoferson har arrangerat en träningstävling sista onsdagen i varje månad sedan oktober. Tävlingen har haft 10-12 
deltagare varje gång. Mattias Ahlgren har skänkt ett vandringspris som har tagits hem av: 
Marcus Jarfjord oktober, Jan Kristoferson, november, Marcus Jarfjord, december

Träningsverksamheten 
Seniorträningen har bedrivits för aktiva tre gånger i veckan tillsammans med spelare från Visby IF Gute. Onsdagsträningen 
har varit ledarledd av Henrik Nolmark, med Gunnar Bäck som inhoppare när Henrik har varit förhindrad.

Ungdomsträningen på måndagskvällar har Tommy Winblad fått  förstärkning med träningssysslan av Marcus Jarfj ord. Grup-åndagskvällar har Tommy Winblad fått  förstärkning med träningssysslan av Marcus Jarfj ord. Grup-fått förstärkning med träningssysslan av Marcus Jarfjord. Grup-
pen har nu arton ungdomar på listan som kommer till träningen. I regel brukar det vara mellan 12-14 pojkar varje gång. 

Ungdomar mellangruppen, de som har kommit lite längre i spel, har fått möjlighet att även träna på onsdagar under led-
ning av Markus Rosén. Det brukar vara 5-6 spelare varje gång.

Torsdagar har motionsgruppen haft som träningsdag, där intresset har blivit större och nu finns det 15 namn på listan.

Dataranking 
Svenska Bordtennisförbundets rankinglista den 7/1 2019 visar att klubbens 10 bästa spelare med licens har följande plats 
på rankingen: Hugo Ihse 685 (föregående år 720), Marcus Jarfjord 820 (867), Lars Oxenwaldt 1073 (978), Stefan Johansson 
1699 (2049), Rickard Sjöström 2178 (1911), Torbjörn Ihse 2186 (2204), Tobias Mattsson 2384 (2612), Jan Kristoferson 2415 
(2429), Annika Ahlgren 2490 (2413) och Erik Frändfors 2660 (2739).

Sammanfattning 
Intresset för den gotländska bordtennisen är dessvärre på en låg nivå, vilket har fått till följd att tävlingen Suderträffen och 
Lag-DM har ställts in. Vi i IFK har haft en stor åderlåtning av spelare, vilket innebär att vi endast kan representera med ett 
lag i distriktsserien på seniornivå samt två lag i ungdomsserien.

Glädjande är att vi har fått tag i två duktiga ungdomstränare i Macus Jarfjord och Markus Rosén, vilket har lett till att vi un-
der hösten även kunde starta upp träning för mellangruppen.



De flesta i vår bordtennis är i medelåldern eller en bit däröver, vilket är en fara för att spelare och/eller ledare slutar 
och vi snart står utan någon verksamhet. Det är viktigt att vi måste satsa mera på nybörjar- och ungdomsverksamhet 
för att hålla pingisen vid liv i fortsättningen. 

Jag vill trots allt påskina att vi bedriver en bra verksamhet i klubben, med en väl fungerande kommitté.

Jag vill framföra ett stort tack till alla som har ställt upp vid arrangemang av Guldracket och träningar samt ett stort 
tack till de som säljer Idrottsrabatthäfte och Ravelli-produkter. Med ett stort intresse och engagemang utför ni alla ett 
synnerligen gott arbete.

/För bordtennissektionen 

Jan Kristoferson

Bordtennis Juniorgrupp

Bordtenniscup - Guldracket









Styrelsens Verksamhetsplan 2019

Anläggning / Administration 
Vi vill säkerställa en långsiktig plan för anläggningen i sin helhet, göra i ordning klubblokal, härlig miljö  
på kontor och en bra lösning med fler träningsytor för våra lag. 
Skapa tydliga ekonomirutiner.
Förtydliga och kommunicera ut  info om Lagkassan  -  viktigt så alla vet vad som gäller. 

LIRA:
Lira kommer dra igång igen i april 2019 i Västerhejde skola.  
Lite förändrad med Gotlands Idrottsförbunds nya regler, men så klart i IFK Visbys anda. 

Föreningens Finansiering:
Bibehålla den goda ekonomi som vi byggt upp de senaste åren. Försöka öka sponsringsintäkterna runt  
arrangemang samt fundera på hur vi kan utöka sponsring på Västerhejde IP. 

Ledarutveckling / rekrytering: 
Fortsätta vårt arbete med bra  Ledarutbildningar.  
En viktig punkt för föreningen - fortsätta erbjuda bra förutsättningar och bra kvalitet på träningar. 
Genomföra en ledarresa för att bibehålla härlig gemenskap.    
Fortsätta arbetet med Appen ”Supercoach

Fotboll:
Skapa goda förutsättningar för alla lag. 
Regelbundna ledarträffar och föräldramöten. 
Fortsätta jobba med ”Sassa-modellen” Utvärdera den efter säsong.
Alla Ungdomsledare ska ha minst Bas C i utbildning eller motsvarande. 
Minst tre ledare i varje lag. 

Bordtennis: 
Rekrytera fler ungdomsledare 
Utbilda ledare  och domare 
Försöka få ihop ett lag till som ska kunna köra fastlandsspel till hösten 

Evenemang: 
Fortsätta utveckla samarbete med bygdens föreningar 
Arrangera Fotbollsskola
Arrangera IFK dag
Genomföra fagning på Kneippbyn 
Arrangera Guldracket (genomfört 16/3 ) 
Arrangera ungdomscup på höstlovet 

Styrelsearbete: 
Fortsätta arbetet att skapa härlig gemenskap
Genomföra en ”Styrelse kick-off”



Bordtennisens Verksamhetsplan 2019

Vi skall fortsätta vår satsning på ungdomsträning. Vi har under hösten 2018 rekryterat två duktiga ungdomsträ-
nare i Marcus Jarfjord och Markus Rosén samt att Tommy Vinblad fortsätter att leda nybörjarträningen. För att 
få större bredd bör vi få till ytterligare en nybörjargrupp. För en effektivare träning skall vi satsa på att köpa en 
bordtennisrobot, vilket gör det lättare för ungdomarna att lära sig de grundläggande slagen. Prisuppgift mellan 
3-4.000:-.

Under våren satsar vi på en ungdomstränarutbildning under ledning av Gunnar Bäck. Ungdomarnas föräldrar 
och ungdomstränarna bjuds in till ledarkursen.  

De bästa av ungdomarna bör få möjlighet att delta i en ungdomstävling på fastlandet minst en gång under året. 

När det gäller seriespel är vår ambition att till hösten åter få representera med ett lag i den nationella serien 
div 3. För att kunna uppnå det mål måste vi förstärka truppen med två spelare samt att få tillbaka både Niklas 
Ahlgren och Hugo Ihse till tävlingsspelet. 

I distriktsserien div 4 kommer vi att ha minst ett lag, men vår ambition är att nästa säsong delta med ytterligare 
ett lag. Vi har nu i januari månad fått två nya spelare på träningen som mycket väl med flitig träning kan delta i 
distriktsserien till hösten.

Vi siktar även att få GBTFs tillstånd att arrangera Guldracket år 2020.

När det gäller DM och andra distriktstävlingar skall vi delta med så många spelare som har möjlighet att ställa 
upp. 

Gunnar Bäck m.fl. smider planer på att under hösten arrangera en ny tävling ”Silverracket”. Tvåmannalag med 
handicap. 

Under år 2019 skall vi även arrangera klubbmästerskap samt delta i föreningens gemensamma aktiviteter. 



IFK Visby bordtennissektionen
Budget för år 2019 2019 2018 2018
Kostnader Budget Budget Utfall
Hallhyror 16 000 25 000 13 914
Kost/logi tävlingar/serie 10 000 30 000 17 802
Materialkostnader 10 000 20 000 446
Domarkostnader 3 000 5 000 2 635
Priser, medaljer KM 500 200 572
Licensavgifter 8 000 10 000 8 500
Övergångsersättning idrottsutövare 600 0 0
Startavgifter 15 000 30 000 19 025
Förbundsavgifter 5 000 5 000 3 000
Träningsläger 2 000 5 000 4 510
Färdbiljetter 8 000 20 000 8 369
Island Games, rese- o logikostnader 6 000 0 0
Personbil/drivmedel, hyrbil 2 000 2 000 1 785
Kostnader för provisionsförsäljning 15 000 0 12 615
Inköp kioskvaror 3 000 6 000 2 479
Redovisningstjänster 1 000 1 000 50
Diverse kostnader 2 000 2 000 2 884
Totala kostnader 107 100 161 200 98 586
Intäkter
Start/anmälningsavgifter 15 000 40 000 12 170
Medlemsavgifter 17 400
Träningsavgifter 12 000 9 000 5 000
Licensavgifter 5 600 8 000 5 650
Sponsorintäkter Guldracket 10 000 15 000 5 000
Sponsorintäkter avtal 0 0 0
Försäljning kiosk 7 000 18 000 7 385
Resebidrag kommunalt 1 000 2 000 5 063
Resebidrag statligt 2 000 7 000 7 631
Lokstöd 5 000 10 000 0
Provisionsförsäljning 20 000 5 000 17 400
Övriga bidrag 0 5 000 6 000
Totala intäkter    95 000 119 000 71 299

Bordtennis budget 2019



Styrelsen IFK Visby budget 2019



IFK Visbys Värdegrund
IFK Visby ska vara den självklara mötesplatsen för bred och
attraktiv idrottsverksamhet för alla åldrar och alla nivåer.
Den ska erbjuda gemenskap mellan medlemmarna och
verksamheterna som alla känner stolthet och glädje över
att få vara en del av.

I IFK Visby värnar vi om varandras välbefinnande
och är stolta över varandras utveckling.

Vi stärker varandras självbild genom att alltid berömma
och bekräfta det som fungerar.

Vi ser möjligheterna framför problemen och fokuserar på
glädje, gemenskap och trygghet.

Vi tror på och eftersträvar samverkan, att alla får vara med.

Vi visar respekt för varandras olikheter och behov.

Vi gör varandra bättre!




